



Branding Specialist

Pakar Penjenamaan atau lebih dikenali sebagai branding adalah kebolehan luar biasa yang dimiliki oleh Liyana Malek.


Beliau telah didedahkan dengan ilmu branding pada awalnya sejak beliau memiliki tadika dan taska pada usia 13 tahun.

Bakat yang dimiliki oleh Liyana Malek telah berjaya membantu beliau menjadi lebih matang dalam menyelesaikan pelbagai cabaran terutama dalam aspek perniagaan.


Tujuan asal beliau memulakan perniagaan tersebut adalah untuk mengisi masa lapangnya sebelum ke sekolah. Liyana Malek merupakan seorang yang sangat agresif dan komited dalam melakukan sesuatu perkara.

Pada tahun 2010, Liyana Malek telah mengambil langkah berani dengan menjual semua aset perniagaannya untuk meneruskan pelajaran di peringkat yang lebih tinggi.

Niat beliau di universiti adalah untuk menjadi pelajar yang menjalani hidup yang sederhana dan normal. Rupa-rupanya ia hanyalah sementara sahaja. Pada usianya 20 tahun, ketika itu tahun 2 di universiti, beliau telah dilamar oleh sebuah badan terkemuka untuk dibantu meningkatkan branding dan membuat rebranding semula.

 Liyana Malek

 @Liyana_Malek

 liyanamalekofficial

 www.liyanamalek.com



Branding Specialist

Pengalaman yang dimiliki oleh beliau menjadikan beliau sangat mudah memahami keperluan masyarakat dalam sesuatu produk atau servis. Cabaran memamatkan beliau dari masa ke semasa. Bidang yang sentiasa menjadi sumber kekuatan Liyana Malek adalah:


- Positioning produk atau servis.
- Penjenamaan (Branding).
- Penjenamaan semula (Rebranding).
- Penggunaan sistem untuk produk atau servis.


Kini, Liyana Malek lebih agresif membantu dengan berkongsi lebih ramai para usahawan dan bakal peniaga untuk memiliki produk atau servis yang dikenali lebih mudah oleh masyarakat menggunakan desain yang bertaraf antarabangsa.

Pengalaman Liyana Malek selama lebih 7 tahun dalam bidang branding telah membawa kredibiliti beliau sebagai seorang pakar branding ke tahap yang lebih tinggi.


Sehingga kini, beliau telah membantu lebih 2,000 usahawan, SME dan bakal peniaga di dalam dan luar negara termasuk British, Brunei dan Indonesia.

Prinsip yang sentiasa dipegang oleh Liyana Malek adalah, 'When there is a will, there is a way'.

 Liyana Malek

 @Liyana_Malek

 liyanamalekofficial

 www.liyanamalek.com